
 
 

Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S- 422 (19int01770) 
 
Datum indiening: 12-4-2019 
 
Onderwerp:  Uitlatingen wethouder Horsthuis   
 
Naam indiener: Ard op de Weegh, Burgerbelangen OverBetuwe (BOB) 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: 
Op 11 april 2019 namen wij kennis van het rapport van de ODRA betreffende de 
geconstateerde gebreken bij de milieustraat in Elst. Op 12 april lezen wij een artikel over 
deze materie in de Gelderlander, waarin wethouder Horsthuis toch wel zeer bijzondere 
uitspraken doet. Een daarvan:“We gingen ervan uit dat onze medewerkersop de milieustraat 
de kennis en vaardigheden hadden om de straat opnieuw in te richten. Maar de kennis over 
de gecompliceerde regelgeving, die daarmee samenhangt was onvoldoende aanwezig”. 
 
Onze vragen. 
  

1. Is het college het met ons eens, dat de verantwoordelijkheid voor deze materie bij het 
college en specifiek bij de betrokken wethouder ligt en absoluut niet bij de 
ambtenaren? 

2. Is het college het met ons eens, dat wethouder Horsthuis openlijk afstand moet 
nemen van de laatdunkende uitspraken over de betrokken ambtenaren in het 
bedoelde artikel? 

3. Is het college het met ons eens, dat alvorens de milieistraat weer geopend werd er 
onderzocht moest zijn of deze aan de eisen voldeed en is het college het met ons 
eens, dat het college, cq. de wethouder hier de volledige verantwoordelijkheid voor 
droeg. 

4. Welke maatregelen denkt het college te nemen om te voorkomen, dat er in de 
toekomst niet weer dergelijke schadelijke uitingen komen in de pers over welke 
werknemers van de gemeente dan ook en zeker dergelijke ongenuanceerd onjuiste? 

5. Is het college zich ervan bewust, dat de nu door wethouder Horsthuis gewraakte 
ambtenaren juist de groep vormen, die het grootste risico lopen door de onveilige 
situatie van de werf? 

6. Welke maatregelen gaat het college op zeer korte termijn nemen om de werf op orde 
te brengen? 

7. Gaat het college bij de verbetering van de verkeerssituatie rond de milieustraat ook 
de ideeën van wijkplatform Noord betrekken en het wijkplatform zelf? 

 
 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Ard op de Weegh, Burgerbelangen Overbetuwe (BOB) 
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